
 

 

 

Tilbakemeldingsskjema til LAMU etter vernerunder ved Det juridiske fakultet 2013/2014 

 

Enhet: Økonomi- og Administrasjonsseksjonen Leder: Lars Botten og Eirik Haakstad Dato: 7.1.2014 
  

Deltakere på vernerunden. Lars Botten, Eirik Haakstad og Anne-Brit Strandset (verneombud). Eiendomsavdelingen stilte ikke. 

Hovedutfordringer avdekket under 
vernerundene 

Ansvar for 
oppfølging 

Tiltak (hva skal gjøres). Oppgi også frister for når 
tiltaket skal være ferdigstilt. 

Lysforhold – dels for få lamper, dels lang 
tid før lyspærer i tak skiftes 
 

Eiendomsavdelingen 
 
Fakultetet 

- flere taklamper i tremannskontorer i 1. etg. DA 
- bedre rutiner for å skifte lyspærer i taklamper 
- Fakultetsadministrasjonen må finne hvor mange som 
trenger (nye) skrivebordslamper 

Renhold – mye støv på skap, for sjelden 
grundig gulvvask 
 

Eiendomsavdelingen  

Ergonomi – ønskelig med ny runde med 
gjennomgang av arbeidsplasser 
 

Fakultetet - Arbeidsplassgjennomgang må koordineres for hele 
fakultetsadministrasjonen 

Eventuelle merknader til utbedringsproblematikk: 

 

Kopi av de enkelte utfylte tilbakemeldingsskjemaer scannes inn og ledsager denne rapport som vedlegg. 


